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Protokoll Styrelsemöte nr 9 

  

Datum och tid: Måndag 14 april 2025, kl 18.00-20.00. 

Plats:  Digitalt via Teams. 

Närvarande: Terese Carlsson, Anders Steiner, Jim Karlsson, Patrik Svensson, 

Daniel Vikström, Maria Lundgren. 

 

Förhinder Lars-Axel Andersson, Daniel Eriksson. 

 

1. Mötets öppnande 

Jim hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

 

2. Val av sekreterare och justerare 

Till sekreterare valdes Maria och till justerare valdes Daniel V. 

 

3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

4. Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes. 

 

5. Uppföljning av AP-listan 

Listan gicks igenom och uppdaterades. 

 

6. Rapporter 

HoKos styrelsemöte 

Inget nytt sedan sist. 

Önskemål från styrelsen att framöver bl a kunna följa antalet aktiva spelar i distriktet för att se 

utvecklingen mot de övergripande målen. Terese och Jim tar frågan vidare till HoKos styrelse.  

 

Region Öst styrelsemöte 
Den 7/4 hölls ett möte som bl a handlade om hockey-VM och ev underskott i Stockholms 

ishockeyförbund. Underskottet ska utredas då det ev kan drabba övriga distrikt i Region Öst.  
 

7. Ekonomi 

Jim gick igenom ekonomin som ser fortsatt positiv och stabil ut. 

 

8. TV-pucken 

Anders och Terese berättade att en första utvecklingscamp har hållit i Scaniarinken 12-13 april. 

På flicksidan var det 28 tjejer som kom och på pojksidan var det ca 60 pojkar.  

Allt har fungerat mycket bra. Lyckat med föräldrautbildningen som hölls på morgonen båda 

dagarna. Trygga och kompetenta ledare för både pojk och flick.  

Daniel V var i Scaniarinken och hade kontakten med domarna som var på plats. Mycket 

uppskattat. 

Enligt tidigare beslut i styrelsen skulle ingen distriktssamling ske innan sommaren men det blev 

en förändring med kort varsel för att gå i takt med övriga distrikt.  Oklart kring nästa steg men 

mer information kommer inom kort. 
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Årets lagledning ser ut som följer: 

 

FLICK 

Tränare Sarah Åberg, Patrik Lindberg 

Mv tränare/lagledare Martin Sjöberg 

Matrialansvarig Tobias Riggo 

Team Manager Terese Carlsson 

 

POJK 

Tränare Mattias Beck, Dragan Umicevic 

Mv tränare/lagledare Oscar Svensson 

Matrialansvarig Mankan Österberg 

Team Manager Anders Steiner  

 

9. Hockey-VM  

VM närmar sig och förslaget om att tillsammans med Uppland ishockeyförbund kunna ses och 

diskutera aktuella frågor den 24 maj lyftes. Jim tar med sig frågan till Hockeykontoret. 

 

10. Spelarövergångar 

Med anledning av en skrivelse från Nyköping om spelarövergångar lyftes denna aktuella och 

viktiga fråga. Spelarövergångarna tenderar att utarma flera föreningar. En avsiktsförklaring från 

22/23 finns på hemsidan: https://www.swehockey.se/soedermanlands-ishockeyfoerbund/om-

oss/foerbundet/avsiktsfoerklaring/ 

Beslutades att se över den här och att förankra i föreningarna så att alla står bakom den.  

Patrik gör ett förslag på ett dokument som beskriver hur föreningarna ska förhålla sig till 

övergångar inom distriktet. Jim tar ett möte med Kalle, SSK, gällande frågan. 

 

11. Distriktsmötet 2 juni 

Tidsplanen för distriktsmötet gick igenom. 

Mötet är kl 18-20. Kallelse är skickad.  

Viktigt att alla som ska leverera underlag till Verksamhetsplan och Verksamhetsberättelse 

skickar in texterna till Jim senast 30 april.  

På distriktsmötet önskas att styrelsen bär profilkläderna.  

 

12. Övriga frågor 

 

13. Nästa möte  

Ombokning av nästa styrelsemöte gjordes till måndagen den 5 maj, kl 18-20. Digitalt via 

Teams. Fokus på distriktsmötet 2 juni. Maria uppdaterar kallelsen. 

 

14. Mötet avslutas  

Jim avslutade och tackade för mötet.  

 

 

 


